
Respostes a la ciutadania del PP al Ple de 20-03-2013 
 
La senyora Navarro: 

“Molt bé. Jo vinc en nom de la fundació privada PROA, com a representació 
dels pares i tutors legals dels discapacitats que treballen allà. La primera 
pregunta és per a vostè, com a presidenta del patronat de la fundació, d’acord? 
Hem rebut una carta deu membres de la fundació en la qual ens comuniquen 
que immediatament se’ns produirà un ERO d’extinció i els nens quedaran 
exclosos de l’empresa. A més a més, ens fan també..., bé, ens comuniquen i 
ens diuen que tenim la possibilitat de renunciar a la indemnització que ens 
pertoca com a treballadors en benefici d’una plaça del SOI de la Generalitat, el 
que no diuen en cap moment és que aquesta plaça només funcionarà i estarà 
coberta mentre les quotes d’aquesta indemnització la puguin pagar.  

Li pregunto a vostè: vostè està assabentada d’això, ho sap, creu que és normal 
que acomiadin deu persones discapacitades quan l’ajuntament acaba de dir 
que tenen un superàvit i pensen fer un pla de formació i de treball per a gent 
d’aquest municipi? I pregunto a tota l’oposició, membres també del patronat: 
estan assabentats, estan d’acord amb tot això, i en quin moment i a quina acta 
diuen que això es portarà a terme? Perquè jo l’única carta que tinc és del 
director gerent de PROA, val?” 

 

El senyor Luque: 

“Desde el Partido Popular, como miembro de PROA, es la primera vez que 
tengo notificación de esta carta.” 

La senyora Haro: 

“Nosaltres, des del Partit Popular, sí que demanaríem sobretot assistir per 
igualtat de condicions, que el nostre regidor pugui anar, i sí que també 
demanarem, òbviament, una rectificació, o si no responsabilitats, perquè això 
no és un problema, és un problema molt greu, se’ns ha anat una mica de les 
mans, jo crec.” 

 

 


